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Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 
  
Päätös Raimo Kivilahti kertoi, että Ranuan Invalideilla on juhlavuosi, 

yhdistyksen perustamisesta tulee tänä vuonna täyteen 40 vuotta. 
Yhdistys kokoontuu joka kuukauden ensimmäisenä maanantaina 
Pikku-Pappilassa klo 12, tilaisuuksiin toivotaan lisää kävijöitä. Tällä 
hetkellä yhdistyksellä on haasteita toiminnan jatkumisen kanssa.  
 
Anna-Maija Österberg kertoi, että Ranuan kehitysvammaisten tuki 
on järjestänyt mm. retkiä jäsenilleen, retket ovat suosittuja, mutta 
väkeä toivotaan toimintaan lisää. Pieni ele-keräys toteutetaan 
yhteistyössä kehitysvammaisten tuen ja invalidiliiton kanssa vaalien 
yhteydessä.  
 
Tarja Impiö toi terveiset koulumaailmasta. Ensi syksynä tulee 
voimaan perusopetuksen oppimisen tuen uudistus. Toiminta-aloittain 
opiskelevien pienryhmässä on syksyllä kaksi oppilasta tämän hetken 
tiedon mukaan.  
 
Lapin hyvinvointialueen vammaisneuvostossa on keskusteltu paljon 
asiakasmaksuista, jotka muuttuivat vuoden vaihteessa.  Alueellisten 
neuvostojen toimintaan on haettu muutosta siten, että neuvostot 
toimisivat vaalikauden yli seuraavan vuoden vaihteeseen, jotta 
neuvostojen toiminta jatkuisi sujuvasti siihen saakka, kunnes uudet 
jäsenet neuvostoihin on nimitetty. Aluehallitus ei ole vielä tehnyt 
päätöksiä tämän suhteen. 

 
  


